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I z b a  l u b e l s k a

Poważne zadania staw iane adw o
katurze w zakresie spraw ow ania 
funkcji współczynnika w ym iaru sp ra
wiedliwości, zaspokajania zapotrzebo
w ania na pomoc praw ną społeczeństwa 
w ym agają — nie tylko d!a celów 
reprezentacji, chociaż i to jest ważne 
— zapew nienia godziwych w arunków  
pracy. Funkcjonalne i dobrze w ypo
sażone w niezbędne urządzenia Hiuro- 
w o-techniczne lokale zespołów adw o
kackich określają ich pozycję i rangę 
społeczną, a w ostatecznym  rozra
chunku rzu tu ją  również na praw idło
wą realizację zadań , ustawowych 
adw okatury.

W tym  kontekście z satysfakcją 
należy odnotować uzyskanie przez 
Zespół Adwokacki Nr 1 w  X,ubarto- 
w ie nowego lokalu zlokalizowanego 
w gmachu miejscowego Sądu Rejono
wego. W dniu  23 lutego br. odbyła 
się z udziałem M inistra Spraw ied li
wości prof. d ra Jerzego Bafii miła 
uroczystość otwarcia nowego budynku 
Sądu Rejonowego w Lubartow ie, w 
którym  znalazły również siedziby: 
P roku ra tu ra  Rejonowa, Zespół Adwo
kacki i Państw ow e Biuro N otarialne.

K onsekw entna realizacja społecznie 
użytecznej zasady lokalizowania w 
nowo budow anych gmachacn sądów 
rejonow ych również zespołów adw o
kackich, będąca wynikiem  porozum ie
nia Naczelnej Rady -\dwokaekiej z 
M inisterstw em  Sprawiedliwości (o

czywiście przy partycypow aniu  adw o
k a tu ry  w kosztach budowy! dopro
wadziła do uzyskania p rze : kolegów 
z L ubartow a dobrych w arunków  p ra
cy.

Nowy lokal zespołu zlokalizowany 
w północnym skrzydle budynku sądo
wego, ma — obok odrębnego wejścia 
— także w ew nętrzne połączenie z 

salam i sądowym i i sekretariatam i. 
S kłada się on z dziewięciu, w 
większości jednoosobowych, małych 
pokoi adwokackich, posiadających 
w ew nętrzną łączność za pomocą 

in tervoxu  z kancelarią i pokojem 
kierow nika zespołu oraz wyposażonym 
w odpowiedni -sprzęt biurowy.

Po otw arciu w końcu 1976 r. no
wego, funkcjonalnego Zespołu Adwo
kackiego w K raśniku, wzniesionego 
w  zasadzie system em  gospodarczym, 
przy  znacznej przy tym  pomocy m a
terialnej Rady Adwokackiej w Luoli- 
nie, uzyskanie nowego iokalu w 
Lubartow ie stanow i kolejny etap 
polityki inw estycyjnej Rady, zm ierza
jącej do tego, by do roku 1985 roz
w iązać problem y' lokalowe wszystkich 
zespołów adw okackich na terenie Izby 
lubelskiej (por. w  tej kwestia w ypo
w iedź dziekana Rady adw. Jerzego 
Kiełbowicza na posiedzenia NRA w 
dniu  25 i 26 czerwca 1977 roku, 
„Pailestra” mr 8-9/77).

adw. Ferdynand Rymarz

I z b a  o p o l s k a

W dw udziestą piątą rocznicę po
w stania pierwszego na Opoiszczyźnie 
Zespołu Adwokackiego Nr 1 V Opolu 
jego kierow nictw o zorganizowało w 
dniu 17.XII.J977 r. uroczyste spotka
nie, w  k tó rym ' wzięli udział obecni 
i byli członkow-ie Zespołu oraz sym paty
cy i zaproszeni gości. Wśród uczestn i

ków spotkania był prezes Naczelnej 
Rady Adwokackiej adw. dr Zdzisław 
Czeszejko. w ieloletni członek Zespołu 
Adwokackiego Nir 1 w Opolu. W spo
tkan iu  uczestniczył także dziekan 
R ady A dw okackiej w Opolu adw. 
Jerzy  Jasiński, były członek tegoż 
Zespołu. P rzybyli również jako zapro


